
Александар Антић: Гаспромњефт и НИС заинтересовани за Петрохемију
недеља, 27 мај 2018 19:14

Гаспромњефт и НИС заинтересовани су за Петрохемију и у наредном периоду биће
интензивирани разговори са руском страном, изјавио је министар рударства и
енергетике Александар Антић, након састанка са председником Гаспромњефта
Александром Дјуковим и председником Гаспрома Алексејем Милером, на маргинама
Форума у Санкт Петербургу.

  

  

На сајту Министарства енергетике наводи се и да је било разговора о развоју
гасно-транспортног система Србије, пре свега, о правцу од Бугарске ка мађарској
граници, као и о веома важном питању повећања капацитета подземног складишта гаса
Банатски Двор.

  

„Добили смо чврсто обећање да ће руска страна, односно Гаспром и Гаспромекспорт, у
најкраћим роковима завршити студију која третира неколико понуђених техничких
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решења и донети коначну инвестициону одлуку, позитивну одлуку и да ћемо врло брзо
кренути у повећање капацитета тог складишта, које има изузетан значај за укупну
енергетску безбедност Србије“, нагласио је српски министар.

  

(Агенције)
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